
Referat af møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: tirsdag, den 24. maj 2022  
kl. 19.00- 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, 
Louise Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie 
Andersen, Christian Schønning Hansen, Martin 
Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Sidsel Svendsen 
 

Afbud:  Anne-Marie Andersen, Mads Spanggaard, Lotte 
Gyldenvang. 
 

Referent: Martin Schaumann 
 

Sted: Personalerum NES 
 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

 Dagsorden 

 Referat af mødet den 25. april 

 Underskrift referat  
 

Sagsfremstilling 
Der var ingen kommentarer til dagsorden. 
Referat af forrige møde var ikke blevet 
rundsendt, men rundsendes med dette 
referat. 
Konklusion 
Dagsorden blev godkendt. 
Referat af forrige møde og dette møde 
rundsendes og godkendes på mødet den 15. 
juni. 
 
Sidsel Svendsen overtog herefter 
ordstyrerollen.  
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10  

- 
19:20 

Nyt fra Elevråd 
 

Sagsfremstilling: 
Der har ikke været elevrådsmøde. Nyt møde 
den 25. maj med valg af midlertidig 
formand. 
 
Eleverne orienterede om sidste skoledag 
den 2. juni 
 
Konklusion: 
Punktet blev taget til efterretning 
 
 



3 
19:20 

- 
19:45 

 

Skolefest – udvalg inviteret 
Se fælles bilag  

Sagsfremstilling: 
Sidsel bød velkommen til punkt og Jeppe Fly 
Kristensen indledte redegøre for, at 
skolefesten var blevet drøftet i bestyrelsen, 
der undrede sig over, at personalet ikke var 
med. Han henviste desuden til det 
fremsendte bilag inden mødet. 
 
Der blev peget på følgende: 

 Lærerne er uklare på deres rolle. De 
har ikke haft nogen særlig funktion. 
Christian Schønning bakkede dette 
op med at efterlyse en rolle ved 
deltagelse 

 En del af udvalget er snart ikke 
længere forældre mere og vil være 
ude i løbet af et par år. og det er 
svært at rekrutterer nye medlemmer. 
Derfor føler planlægningsgruppen, at 
der er behov for at tænke nyt. 

 Planlægningsgruppen tænker 
lærerdeltagelse er relevant, da de får 
en mulighed for at opleve elever og 
dynamikker mellem dem på en ny 
måde.  

 
 
Konklusion: 
På baggrund af drøftelsen blev det 
konkluderet  

 Lærerne deltager fortsat ikke. 

 Der skal ske en involvering af elevråd 
ved nedsættelse af et festudvalg.  

 Festen skal tales op af alle på skolen.  

 Festen kommer på forældremøder i 
august 
 

4 
19:45 

- 
20:15 

Ny mødestruktur SKB 
Se fælles bilag  

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly Kristensen orienterede om 
punktet med udgangspunkt i det 
rundsendte bilag og gjorde opmærksom på, 
at ændringer kunne kræve ændring i 
forretningsudvalg. 
 
Han orienterede desuden om et fælles 
møde for nye bestyrelser. Denne bold har 
chefkonsulenten for skolerne.  
 
Efterfølgende drøftedes følgende: 



1. Alle udvalg er vigtige 
2. Det er uklart, hvordan spiller 

udvalgene ind og, om de har 
beslutningskompetence. 

3. Der var enighed om, at on-line 
møder er effektive men lægger ikke 
op til dybere drøftelser.  

4. Der var nervøsitet omkring 
udvalgsarbejder. Flere oplever at 
oplæg ikke ændrer noget på skolen. 

5. Bestyrelsen vil gerne have fysisk 
mødetid til at arbejde mere 
strategisk med skolens mål. 

6. Der er et ønske om, at dagsorden 
giver bedre mulighed for at 
forberede sig til mødet – bl.a. ved en 
bedre sagsfremstilling. 

 
 
Konklusion: 
Der ændres ikke ved struktur & klokkeslæt. 
Dagsorden for mødet optimeres med en 
bedre sagsfremstilling 
Der ses frem til inspirationsmøde for nye 
skolebestyrelser. 
 

 Pause  

5 
20:25 

- 
21:00 

 

Fusion – sidste nyt fra Byrådet 
 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly Kristensen indledte punktet med, at 
konstatere ud fra referat af byrådsmøde af 23. 
maj, at der er bevilliget en efterbevilling til 
byggeriet. 
 
Der er møde allerede mandag den 30. maj.  
 
Den 16. juni er der kontraktdialog med direktion 
– Jeppe Fly Kristensen efterlyste emner, der 
kunne tages med til dette møde.  
 
 
Konklusion: 
Til første møde efter sommerferien inviteres 
Nanna Clausen til at give en orientering og en 
tidslinje, som en genstart. Bestyrelsen 
orienteres om møderække i arbejdsudvalget.  
 
Bestyrelsen påpegede igen deres bekymring for 
den generelle renovering af Niels Ebbesen 
Skolen over for bygningstilpasningen til Afdeling 
E. 
 



Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

6 
21:00 

… 

Nyt fra ledelsen 
Udgangstilladelser – 7.årg – drøftelse (JFK) 
Fravær – medarbejder/LMU rapport 
 

Jeppe Fly Kristensen ønskede at så et frø om 
udgangstilladelse for 7. årgang, da skolen 
oplever en stigende interesse til at komme 
på torvet. Punktet ønskes drøftet på mødet 
den 15. juni. 
 
Charlotte Kirk efterlyste en opdatering om 
ændringen omkring kantinen. Ledelsen 
orienterer herom på næste møde den 15. 
juni. 
 
 
Jeppe Fly Kristensen orienterede om fravær.  
Der er særlig fokus på: 

 har været højt i året første måneder. 

 Ligger lige nu på 7% stigende 
tendens bl.a. pandemi. 

 
Bestyrelsen spurgte ind til, hvordan skolen 
samme med HR kan arbejde for at 
nedbringe korttidsfraværet. 
 
 

7 Evt.  
 

Ingen emner. 

8 Meddelelser, herunder kort orientering fra 
 
Mit forventede regnskab – orientering 
(MAS) 
 
Henvendelse omkring ordblind/indsats 

Formand:  
Ingen beskeder 
 
Skoleleder:  
Martin Schaumann orienterede om, at de 
øgede energiomkostninger vil få en negativ 
indvirkning på årsresultatet. 
 
Andre:  
Signe Møller orienterede om et brev, 
bestyrelsen har fået af et hold forældre. 
 
Signe Møller og Jeppe Fly Kristensen har 
haft en dialog om dette og Jeppe Fly 
Kristensen har efterfølgende haft en dialog 
med forældreparret. Han konstaterede, at 
der har været et godt møde, og at der var 
enighed om en indsats for deres barn. 
 
 

 


